

YIFAN

皮带输送机

Belt Conveyors



Leading crushing and screening equipment manufacturer in China

中国领先的破碎筛分设备制造商

郑州一帆机械设备有限公司(由山德技术(北京)有限公司控股),是中国知名的破碎筛分设备制造商。我们为客户提供全系列破碎筛分设备,包括 液压圆锥破碎机、颚式破碎机、反击式破碎机、立式冲击破碎机(制砂机)、移动式破碎站和振动筛,我们不仅为客户提供高性价比的产品,还提供一流的服务支持及解决方案。



YIFAN

郑州一帆机械设备有限公司

ZHENGZHOU YIFAN MACHINERY CO.,LTD

服务热线: 400-665-6688 0371-64627000 64989888

网址: www.yfmac.com

地址: 中国郑州荥阳开发区郑源路



技术参数 Technical Data

| 皮带宽度 Belt Width(mm) | 输送长度 Belt Length(m) | | 功率 Power(kw) | | 输送速度 Transmission Speed(m/s) | | 输送量 Capacity(t/h) | |
|------------------------|------------------------|-----|-----------------|--------|---------------------------------|---------|----------------------|----------|
| 400 | 0-12 | 1.5 | 12-20 | 2.2-4 | 20-25 | 4-7.5 | 1.3-1.6 | 40-80 |
| 500 | 0-12 | 3 | 12-20 | 4-5.5 | 20-30 | 5.5-7.5 | 1.3-1.6 | 78-191 |
| 650 | 0-12 | 4 | 12-20 | 5.5 | 20-30 | 7.5-11 | 1.3-1.6 | 131-323 |
| 800 | 0-6 | 4 | 6-15 | 5.5 | 15-30 | 7.5-15 | 1.3-1.6 | 278-546 |
| 1000 | 0-10 | 5.5 | 10-20 | 7.5-11 | 20-40 | 11-22 | 1.3-2.0 | 435-853 |
| 1200 | 0-10 | 7.5 | 10-20 | 11 | 20-40 | 15-30 | 1.3-2.0 | 655-1284 |

皮带输送机根据摩擦传动原理而运动，用于生产机械设备之间衔接，以实现生产环节的连续性和自动化，提高生产效率和减轻劳动强度。

Belt Conveyors, using friction transmission principle for moving, can be used for connecting different equipments of the plants. It realizes continuous and automated operation of the production line and improves the production efficiency and reduces labor intensity.

结构组成与特性:

胶带输送机主要有机架、输送皮带、张紧装置、传动装置等组成。有减速电机驱动和电动滚筒驱动两种方式。机身采用优质钢板连接而成，具有重量轻、结构紧凑、运转稳定、运转效率高，维修方便等特点。

Structures and Features:

Belt conveyors are consisting of rack, belt, tension and transmission device etc. Two types of transmission modes: gear motor and electric roller. The rack connected with high quality steel plate with the following features and advantages: Light weight, compact structure, reliable operation, high efficiency and easy maintenance.



总公司：山德技术（北京）有限公司
SHANDE TECHNOLOGY (BEIJING) CO., LTD.

郑州一帆机械设备有限公司
地址：中国郑州市荥阳开发区郑源路
邮编：450100
电话：0371-6462 7000 6462 6911
传真：0371-6460 6468
免费咨询电话：400-665-6688
网址：www.yfmac.com
E-mail: yifan@yfmac.com

ZHENGZHOU YIFAN MACHINERY CO., LTD.
Add:Zhengyuan Rd,Xingyang,Zhengzhou Henan 450100,China
Tel:+86 371 64628852
Fax:+86 371 64628872
Website: www.yfcrusher.com
E-mail: sales@yfmac.com

我们的产品在不断更新和改进中，一帆保留在未事先告知的情况下，更改参数及设计的权利。

Our products are constantly updated and improved. YIFAN reserves the right to modify parameters and design without notice.

照片中产品外观颜色与实际机型存在差异，颜色标准以实物为准。

In the photo products' color and appearance might have differences from the actual models, the color need to be subject to the real object.

本手册中的配置不一定是出厂标准配置，购买时请详细咨询我们。

The configuration in this manual are not necessarily the Ex-factory standard, please consult with us before purchasing.